
Protokoll 

 

Norra Ålands äldreråd   Möte nr 5/2023 

 

Sammanträdestid: Torsdag 9.11.2023 kl 12.30-15 

Plats: Rosengårds serviceboende, Montellvägen 3, 22410 Godby, Finström 

 

Närvarande:    

Olav Johansson (Ordförande) 
Ann-Kristin Eriksson(Vice ordf) 
Jana Andersson (sekreterare) 
Ulla-Britt Dahl (med under punkt 5) 
Sture Blomqvist 
Göran Gottberg 
Ritva Björklund 
Louise Nordström 
Inga-Lill Rögård 
Bo Ahlnäs 
 

1. Tillgänglighet  
 

- Inga-lill Rögård har varit i kontakt med affärerna K-market och S-market och diskuterat 
tillgängligheten och problematiken med den som många äldre har. De skulle se över 
situationen  och K-market var positiva till att införskaffa griptänger runt om i affären. Det 
kommer även att bli ett reportage gällande tillgänglighet i butikerna. 
 

2. Önskemål kring hyreslägenheter för äldre i Godby  
- Äldrerådet riktar sig till Finströms kommun och konstaterar att det finns behov av 

hyreslägenheter anpassat för äldre personer i Godby. Godby som är centralt och 
lättillgängligt  kunde vara en plats där de norr åländska kommunerna har ett 
seniorboende. Kommunen kunde höra sig för ifall det finns privata aktörer som har 
intresse av att bygga. Några ur äldrerådets medlemmar har blivit kontaktade av 
pensionärer som uttryckt önskemål om seniorboende i Godby. 
 

3. Äldreomsorgsplaner på Norra Åland 
- Äldrerådet har fått planerna till kännedom och konstaterar att det finns några 

kommuner som behöver uppdatera och förnya sina planer, för att de ska passa in i 
aktuell lagstiftning. 
 
 
 
 
 



4. DinKompis 
- Information kring en ny verksamhet som nyligen har startat upp. DinKompis är ett 

företag som vill motverka ofrivillig ensamhet bland äldre och erbjuder tjänster som 
aktiverar den äldre i vardagen och vill uppmuntra till en glädje och meningsfull vardag. 
Tjänsterna är tex ledsagning, utomhusaktiviteter, hushållssysslor, umgänge osv 
 

5. Övriga ärenden/Diskussioner 
 

- Sunds Kommundirektör Andreas Johansson var på plats och diskuterade kring 
äldreomsorgen i Sund, nuläget och planer för framtiden, info kring Sunds plan för 
stödjande av den äldre befolkningen som kommer upp till fullmäktige i januari2024. 

- Diskussion kring samverkansavtalet med ÅHS och äldrerådet beslöt att skicka en 
frågeställning till ÅHS styrelse för att få klarhet i hur det har fortskridit. 

- Inget nytt möte fastslogs då det ännu är öppet om vilka medlemmar som i 
fortsättningen kommer att representera Norra Ålands äldreråd, men från 1.1.2024 står 
Sunds kommun som värdkommun 

 

 

 

 

 

                        

 

 

Olav Johansson    Jana Andersson 

Ordförande     sekreterare 

 

 


